
Holebas: Roma sprzedała mnie bez pytania
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Transfer Jose Holebasa do Watford był jedną z kontrowersji letniego okna

transferowego. Roma dopięła umowę z angielskim klubem, bez

wcześniejszego poinformowania gracza. Grek zaakceptował potem

transfer. W wywiadzie dla tuttoudinese.it mówił o całej sprawie. 

 

- 2 lipca Roma sprzedała mnie, bez konsultacji ze mną. Nieprawdopodobna historia!

Chcieli mnie sprzedać i w końcu powiedziałem, że w porządku. Zamiast skończyć na

ławce, musiałem skorzystać z okazji i zaakceptować Watford. Teraz jestem tutaj i

muszę przyznać, że jestem naprawdę szczęśliwy. Na początku byłem sceptyczny,

wszystko było dla mnie nowe, nie widziałem co robić. Mogłem grać w Lidze Mistrzów

z Romą, a zamiast tego znalazłem się w Watford z dużo innymi perspektywami.

Teraz czuję się dobrze. Było ciężko, nie byłem na to przygotowany, jednak teraz

jestem szczęśliwy z bycia tutaj, z gry w Premier League. Gramy dobrze i możemy

jeszcze lepiej. Na początku było sześciu lub siedmiu graczy, którzy nigdy nie grali w

Premier League.
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